
Vragen van de SP aan wethouder Walters (vanuit gezondheid beleid) over loden leidingen

Onlangs werd duidelijk dat er op diverse plekken in het land nog loden waterleidingen liggen. Loden 
waterleidingen vormen een stevig gezondheidsrisico. Lees ook https://nos.nl/l/2322000

Vragen voor het college
1. Weet de gemeente Hilversum of er Hilversumse huishoudens zijn met lodenwaterleidingen?
Zo ja, hoeveel?
Zo nee, gaat de gemeente dit in kaart brengen? 
2. Kan het college de gemeenteraad nader informeren over een plan van aanpak en acties welke de 
gemeente gaat inzetten om te zorgen dat Hilversum ‘loodvrij’ wordt?
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